
Éves beszámoló (Hallgatói Alapítvány) 

 

Mivel az elmúlt időszakban változás történt a Hallgatói Alapítvány vezetésében, ezért nem foglaljuk 

egységes szerkezetbe az éves beszámolónkat, csak az elnök és titkárváltás óta eltelt időszakról 

számolunk be, az év korábbi részének beszámolói minden esetben időben kiküldésre kerültek, így 

megtalálhatóak többek között a képviselőlista archívumában, ilyen értelemben képezik jelen 

beszámoló részét. 

 

A mindennapi feladatoknak és a levelezésnek az átadás-átvétele rendben lezajlott az eddigi, és az 

újonnan megválaszott tisztségviselőknél. A Törvényszéki átiratás folyamatban van. 

 

Az elmúlt időszakban Hermán Dániel ígéretéhez híven folytatta az Alapítvány ügyvezetői 

teendőinek ellátását. Az operatív döntésekért így ő volt a felelős, melyekről szükség esetén kikérte 

véleményünket, illetve bizonyos esetekben közvetlenül minket kerestek az Alapítvány munkatársai 

és önkéntesei. 

 

A szokásos rutinfeladatok végzése az elmúlt időszakban is folytatódott. Így a bolt és a jegypénztár 

zavartalanul működött, a szakterületek rendezvényigényét lehetőségünkhöz mérten igyekeztünk 

kielégíteni, az érettségi előkészítők sikeresen befejeződtek, kiértékelésük megtörtént. 

 

Újdonságként megnyitottuk a TTK-s hallgatói fénymásolót a Déli Tömb alagsorában, amivel egy 

régi adósságunkat törlesztettük, hiszen számos panasz érkezett, hogy nem lehet délen fénymásolni. 

Július elseje óta északon se, így nagy segítséget nyújtottunk elsősorban az indexek fénymásolásával 

kapcsolatosan. Az Északi Tömb bezárt fénymásolójának átvétele napirenden van, azonban még 

számos egyeztetést kíván. Álláspontunk szerint a legfőbb cél az, hogy a hallgatók olcsón tudjanak 

fénymásolni hosszú távon, amennyiben ezt más az Alapítványnál jobban meg tudja valósítani, 

támogatni fogjuk. 

 

Az elmúlt időszakban ülésezett a kuratórium is. Megbeszéltük a nyári terveket, előttünk álló 

aktualitásokat. A közhasznúsági beszámoló is elkészült és a bíróságra is időben beküldésre került, 

ez a honlapon is olvasható. Ez tartalmazza az éves beszámolónk, de ez a TTK HÖK ciklusaival 

ellentétben naptári évhez igazodik. 

 

A NEA működési pályázat elszámolását beküldtük, illetve elkészítettük a szakmai pályázat 

beszámolóját is. A TÁMOP-pal kapcsolatban sokkal lendületesebben haladunk előre. A holnapi nap 

folyamán jelenik meg egy MTI-s sajtóhír a terveink szerint, ami már az új honlap (ttktamop.elte.hu) 

linkjét is tartalmazza. Jelenleg 3 pályázatunk eredményét várjuk. (Ezek közül egy a szakmai 

pályázatunk folytatása, egy a gólyatáborok és gólyaprogramok támogatása, egy pedig a 

mentorrendszer támogatása.) 

 

Az alapitvany.elte.hu immáron teljesen új felületet kapott, ami még több helyen vár a tartalommal 

való feltöltésre, de már üzemel. Ezzel egyidőben az imént említett ttktamop.elte.hu is elindult, 

illetve a civil.elte.hu is az Alapítvány oldalára irányítja a látogatót. 

 

Az Alapítvány személyi állománya is bővült egy fővel, Tabajdi Péter informatikusként 

tevékenykedik nálunk. 

 

A szakos pólók részben a LEN-es megjelenésnek köszönhetően alaposan megfogyatkoztak, már 

árajánlatot kértünk egy következő adag rendelésére. (Jelenleg azonban még nyugodtan irányíthattok 

hozzánk hallgatókat, mindegyik szakterület, mindegyik méretéből van még.) 

 

 



Köszönjük, hogy elolvastad a beszámolónkat, bármilyen ötletet, javaslatot továbbra is örömmel 

veszünk! 

 

Budapest, 2013. július 3. 
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